

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 368

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 368

1960

I. Nos. 5231-5246
II. No. 573

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 12 July 1960 to 14 July 1960*

	<i>Page</i>
No. 5231. Yugoslavia and Greece :	
Agreement regarding compensation for Greek property, rights and interests nationalized in Yugoslavia. Signed at Athens, on 18 June 1959	3
No. 5232. Yugoslavia and Greece :	
Agreement (with exchange of notes) regarding the settlement of former claims and debts. Signed at Athens, on 18 June 1959	9
No. 5233. Yugoslavia and Greece :	
Agreement concerning the establishment of a Mixed Yugoslav-Greek Commission for the Development of Touring. Signed at Athens, on 18 June 1959	17
No. 5234. Yugoslavia and Greece :	
Agreement (with annexes) establishing regulations for road transport of passengers and goods by commercial vehicle. Signed at Athens, on 18 June 1959	27
No. 5235. Yugoslavia and Greece :	
Agreement concerning the reciprocal recognition and the enforcement of judicial decisions. Signed at Athens, on 18 June 1959	69
No. 5236. Yugoslavia and Greece :	
Convention concerning mutual legal relations (with exchange of letters). Signed at Athens, on 18 June 1959	81
No. 5237. Yugoslavia and Greece :	
Agreement concerning the Statute of the Mixed Yugoslav-Greek Committee on economic co-operation and technical assistance. Signed at Athens, on 18 June 1959	125

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 368

1960

I. Nos 5231-5246
II. No 573

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 12 juillet 1960 au 14 juillet 1960*

	<i>Pages</i>
N° 5231. Yougoslavie et Grèce :	
Accord sur l'indemnisation des biens, droits et intérêts grecs nationalisés en Yougoslavie. Signé à Athènes, le 18 juin 1959	3
N° 5232. Yougoslavie et Grèce :	
Accord (avec échange de notes) relatif au règlement des anciennes créances et dettes réciproques. Signé à Athènes, le 18 juin 1959	9
N° 5233. Yougoslavie et Grèce :	
Accord concernant la création d'une Commission mixte yougoslavo-grecque pour le développement du tourisme. Signé à Athènes, le 18 juin 1959 .	17
N° 5234. Yougoslavie et Grèce :	
Accord (avec annexes) portant réglementation du transport routier de voyageurs et de marchandises, exécuté au moyen de véhicules commerciaux. Signé à Athènes, le 18 juin 1959	27
N° 5235. Yougoslavie et Grèce :	
Accord pour la reconnaissance réciproque et l'exécution des décisions judiciaires. Signé à Athènes, le 18 juin 1959	69
N° 5236. Yougoslavie et Grèce :	
Convention sur les relations juridiques mutuelles (avec échange de lettres). Signée à Athènes, le 18 juin 1959	81
N° 5237. Yougoslavie et Grèce :	
Accord concernant le Statut du Comité mixte yougoslavo-grec pour la collaboration économique et l'assistance technique. Signé à Athènes, le 18 juin 1959	125

	Page
No. 5238. Yugoslavia and Greece :	
Agreement on scientific and cultural co-operation. Signed at Athens, on 18 June 1959	137
No. 5239. United Nations and Ethiopia :	
Agreement (with exchange of letters) for the provision of operational and executive personnel. Signed at Addis Ababa, on 13 July 1960	143
No. 5240. United Nations Special Fund and Ethiopia :	
Agreement (with exchange of letters) concerning assistance from the Special Fund. Signed at Addis Ababa, on 13 July 1960	159
No. 5241. United States of America and Israel :	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with agreed minute). Signed at Washington, on 7 January 1960	181
No. 5242. United States of America and Austria :	
Agreement for co-operation concerning civil uses of atomic energy. Signed at Washington, on 22 July 1959	199
No. 5243. United States of America and Greece :	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with related notes). Signed at Athens, on 7 January 1960	221
No. 5244. Union of Soviet Socialist Republics, Albania, Bulgaria, Hungary, German Democratic Republic, Poland, Romania and Czechoslovakia :	
Convention concerning the juridical personality, privileges and immunities of the Council for Mutual Economic Assistance. Signed at Sofia, on 14 December 1959	237
No. 5245. Union of Soviet Socialist Republics, Albania, Bulgaria, Hungary, German Democratic Republic, Poland, Romania and Czechoslovakia :	
Charter of the Council for Mutual Economic Assistance. Signed at Sofia, on 14 December 1959	253
No. 5246. Union of Soviet Socialist Republics and Bulgaria :	
Agreement on social security (with Protocol). Signed at Sofia, on 11 December 1959	287

	<i>Pages</i>
N° 5238. Yougoslavie et Grèce :	
Accord sur la collaboration dans le domaine des sciences et de la culture. Signé à Athènes, le 18 juin 1959	137
N° 5239. Organisation des Nations Unies et Éthiopie :	
Accord (avec échange de lettres) régissant l'envoi de personnel d'exécution et de direction. Signé à Addis-Abéba, le 13 juillet 1960	143
N° 5240. Fonds spécial des Nations Unies et Éthiopie :	
Accord (avec échange de lettres) relatif à une assistance du Fonds spécial. Signé à Addis-Abéba, le 13 juillet 1960	159
N° 5241. États-Unis d'Amérique et Israël :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec procès-verbal approuvé). Signé à Washington, le 7 janvier 1960	181
N° 5242. États-Unis d'Amérique et Autriche :	
Accord de coopération concernant l'utilisation de l'énergie atomique à des fins civiles. Signé à Washington, le 22 juillet 1959	199
N° 5243. États-Unis d'Amérique et Grèce :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec notes connexes). Signé à Athènes, le 7 janvier 1960	221
N° 5244. Union des Républiques socialistes soviétiques, Albanie, Bulgarie, Hongrie, République démocratique allemande, Pologne, Roumanie et Tchécoslovaquie :	
Convention concernant la personnalité juridique, les privilèges et les immunités du Conseil d'entraide économique. Signée à Sofia, le 14 décembre 1959	237
N° 5245. Union des Républiques socialistes soviétiques, Albanie, Bulgarie, Hongrie, République démocratique allemande, Pologne, Roumanie et Tchécoslovaquie :	
Statuts du Conseil d'entraide économique. Signés à Sofia, le 14 décembre 1959	253
N° 5246. Union des Républiques socialistes soviétiques et Bulgarie :	
Accord de sécurité sociale (avec Protocole). Signé à Sofia, le 11 décembre 1959	287